



珍珠假期(馬)旅游有限公司 www.pearlholiday.com

PEARL HOLIDAY (M) TRAVEL & TOUR SDN. BHD.

Kajang (HQ) KPL/LN 0354

Wisma Pearl Holiday, No 1, Jln KP 1/3,
Tmn Kajang Prima, Off Jln Semenyih,
43000 Kajang, Selangor.

Tel: +6 03-8924 9999 Fax: +6 03-8924 9868
Email : enquiry.hq@pearlholiday.com

Kuala Lumpur (Branch) KPL/LN 5001

No 52A-2, Jln Metro Pudu 2,
Fraser Business Park, Off Jln Yew,
55100 K.Lumpur.

Tel: +6 03-9222 8922 Fax: +6 03-9222 3758
Email : enquiry.kl@pearlholiday.com

Puchong (Branch) KPL/LN 0354/3

No E-3-1, Blok E, Setia Walk,
Persiaran Wawasan, Pusat Bdr Puchong,
47160 Selangor.

Tel: +6 03-5882 9022 Fax: +6 03-5882 9122
Email : enquiry.pc@pearlholiday.com



TOUR CODE : 04JOG

Travelling Date completed from 01/11/2018 - 31/03/2019

PRIVATE 独立成团

4D3N YOGYAKARTA (GA) MIN 2 TO GO

Day 01 ARRIVAL YOGYAKARTA

(-/L/D)

Meet and greet with our guide at Yogyakarta airport. After lunch, visit **Imogiri Pine Forest (Hutan Pinus Mangunan)** offers exotic beauty of hundreds of towering pine tree. Continue to **Breksi Cliff** is formed by the rock mining activity by the local people. In the hands of the local artists, the 20 meters abandoned limestone cliff mining turned into tremendous spot to enjoy art performance, and sunset. Afterward continue to **Malioboro Shopping Centre**. Lunch and Dinner at local restaurant. Check in Hotel. After dinner, check-in Hotel.

Day 02 BOROBUDUR ~ LAVA TOUR

(B/L/D)

After breakfast, proceed to **Cangkringan**- a village in the slope of Mt Merapi that is totally destroyed after the last great eruption of Merapi in Nov 4th and 5th, 2010. the hot (pyroclastic flow) hit this village. Including visit the **Museum Gunung Merapi or Merapi Volcano Museum** which was built by supporting cost of the Department of Energy, Mining and Natural Resources and opened at October 1st, 2009. Afterward visit **Borobudur Temple** and **Mendut & Pawon temples**. Back to Yogyakarta city, on the ways can stop buy sweet Salak Pondoh known as snake fruit. Lunch and dinner at local restaurant.

(Optional : 4 Wheel Jeep to Mount Merapi RM 140 per jeep, max 4 pax per jeep)

Day 03 KASONGAN – SUNSET PARANGTRITIS

(B/L/D)

After breakfast, transfer to visit **Kraton Sultan's Palace**. We continue the tour to **Taman Sari Water Castle**, continue to traditional **Batik Home Industry**. Then visit **Kotagede Village** to see a hundred-year old tradition still being practiced by silver craftsmen. After Lunch, shopping at **Beringharjo Traditional Market** & along the way to **Malioboro street**. These areas offer merchandise, batik, traditional snacks, Javanese herbs, rattan ornament and handicraft. Continue to **Kasongan Village** is known for the traditional clay potteries. At last sunset at **Parangtritis Beach**. Dinner at local restaurant.

Day 04 YOGYAKARTA DEPARTURE

(B/-/-)

After breakfast, you will be transferred to the airport for your next destination

4天3晚 日惹之旅 (地接) 2人成团

第一天 抵达日惹 - 兰巴南寺

(-/午/晚)

抵达日惹国际机场后,由专业导游迎接送往餐厅享用午餐。午餐后, **Imogiri森林** 這裡有美麗的風景和寧靜的氣氛。随后续往**Breksi悬崖公园**,主要风景是高耸的一排砾岩岩崖。这个悬崖已经是数百年前形成的,石灰岩得采矿活动将其变成了独特的悬崖景点。购物于**Malioboro街**。晚餐后送往酒店登记入住。

第二天 婆罗浮屠 - LAVA 火山

(早/午/晚)

早餐后,前往**Cangkrigan村庄**。2010年11月4-5日把这个村庄完全摧毁。然后继续参观**Merapi火山博物馆**。午餐后,前往**婆罗浮屠塔**,位于印度尼西亚中爪哇日惹市西北约4公里处墨拉比火山的山丘上,以精美浮雕闻名于世。继续参观**Mendut寺**位于向东3公里从婆罗浮屠寺和**Pawon寺**。在返回市区的路途中,可以购买蛇果。晚餐后,入住酒店。

(自费项目: 4 wheel Jeep to Mount Merapi RM 140 per jeep, max 4 pax per jeep)

第三天 卡索根村 - 日落 Parangtritis 海

(早/午/晚)

早餐后,开始游览**苏丹宫殿**,继续参观**日惹水晶宫**,地处建于1755年,是印尼伊斯兰教苏丹的故宫,前往参观**巴迪制造工厂**蜡染布制造过程和**库塔歌德村**一个拥有百年历史的村落尚保存传统的银器制作。**Beringharjo传统市场**以及**Malioboro街**购物。**Kasongan村**,您可以看到这里有许多工匠师傅亲手做的艺术品,如:花瓶,扑满动物形象等。**Parangtritis沙滩**观赏浪漫的日落。晚餐于当地餐厅享用。

第四天 日惹出发

(早/-/-)

早餐后,自由活动至集合时间送往机场乘塔客机飞返家园。



HOTEL CATEGORY (or similar class) Strongly Recommend	4D3N YOGYAKARTA TOUR Adult (RM/PAX)				Tipping (RM/PAX)	SGL SUPP (RM/PAX)	Extension Night (RM/R/N)		
	2 - 3 Adults	4 - 6 Adults	7 - 10 Adults	11-15 Adults			TWN	TRP	CNB
3* Pesonna Tugu	1249	1099	1029	979	45	+349	289	429	79
4* The Rich	1309	1159	1089	1039		+409	329	489	99
5* Eastparc	1439	1289	1219	1179		+539	419	619	109
5* Royal Ambarrukmo	1529	1379	1299	1269		+619	469	699	109

The above tour package inclusive of :

- *Accommodation : As per itinerary above
- *Meals : As per itinerary above
(provide non halal or vegetarian meal)
- *English / Malay speaking guide only
- *All Entrance fee as stated in itinerary

以上配套包括 :

- *住宿:如以上行程所述
- *膳食:如上行程所述(提供非清真或素食餐点)
- *英文/马来文导游服务而已
- *以上行程所述之门票

The above tour packages exclusive of :

- *Return ticket and airport tax
- *Travel insurance -RM41/Pax (strongly recommend)
- *Personal expenses
- *Tour guide tipping -RM 45/pax
(Collect by Travel Agency)

以上配套不包括:

- * 机票与机场税等
- * 旅游保险-RM41/每人 (强力建议)
- * 私人消费
- * 导游小费-RM45/人(由旅行社代收)

Remarks :

1. Above rate is just for **Malaysian Market** only.
2. Mandarin speaking guide subjected to availability, surcharge **RM 120/guide/day**.
3. Double bed room are subject to hotel availability upon check in.
4. High season and weekend surcharge. (if applicable).
5. **Child (2 - 9 years old) WITH EXTRA BED charge 90% of adult fare.**
6. **Child (2 - 9 years old) WITHOUT EXTRA BED charge 75% of adult fare.**
7. **Infant below 24 months is free of charge (Attached passport copies).**
8. Any unutilized services are not refundable.
9. Tour fare is subject to change without prior notice.
10. Itinerary is subject to local arrangement.

BLOCK OUT DATE
19 - 21 NOV 2018
20 DEC 2018 - 05 JAN 2019
01 - 10 FEB 2019
06 - 09 MAR 2019